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ROMÂNIA 
JUDEŢUL SUCEAVA 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI MARGINEA 
 

PROCES – VERBAL 
încheiat astăzi, 30 decembrie 2024, în şedinţa ordinară a Consiliului local al comunei 
Marginea, judeţul Suceava 
 
 Consiliul local al comunei Marginea a fost convocat în şedinţă ordinară prin 
Dispoziţia primarului comunei Marginea nr.402/23.12.2024. 
 Ședința este transmisă în direct pe o rețea de socializare. 
 La ședință participă domnul Mihalescu Gavril –inspector urbanism; 
 Domnul Gheorghe Lazar –primarul comunei, le mulțumește consilierilor pentru 
prezență; îl roagă de domnul consilier Hînțar Gavriluță, decanul de vârstă să deschidă 
lucrările ședinței. 
 Domnul consilier Hînțar Gavriluță precizează că la ședință sunt prezenți 16 
consilieri dintr-un total de 17 convocați, iar ședința este legal constituită; lipsește 
domnul consilier Olarean Gheorghe; îl roagă pe domnul consilier Magopăț Corneliu –
președintele de ședință ales pentru luna decembrie 2024 să conducă lucrările ședinței. 
 Domnul Magopăț Corneliu dă cuvântul domnului Lazar Gheorghe –primarul 
comunei, care prezintă următoarea ordine de zi: 
 1.Prezentarea spre aprobare a procesului-verbal încheiat în şedinţa ordinară din data 
de 19.11.2024. 
 Prezintă: secretarul general al comunei. 
 2.Prezentarea spre aprobare a procesului-verbal încheiat în şedinţa extraordinară de 
îndată din data de 12.12.2024. 
 Prezintă: secretarul general al comunei. 
 3.Proiect de hotărâre înregistrat cu nr.18516 din 10.12.2024 privind aprobarea 
Programului anual de lucrări de întreținere și reparație a străzilor și drumurilor comunale 
din Comuna Marginea, județul Suceava, pentru anul 2025.  
 Inițiator:Gheorghe Lazar -primarul comunei. 
 Aviz comisie: Comisia pentru activităţi economico-financiare, agricultură, protecţia 
mediului şi turism. 
 4.Proiect de hotărâre înregistrat cu nr.18.845 din 16.12.2024 privind aprobarea 
Regulamentului de premiere al elevilor și cadrelor didactice din unitățile de învățământ 
preuniversitar din comuna Marginea, care au obținut distincții la olimpiadele școlare 
naționale și internaționale, respectiv campionatele sportive școlare naționale și 
internaționale. 
 Inițiator:Gheorghe Lazar -primarul comunei. 
 Avize comisii:1.Comisia pentru învăţământ, sănătate şi familie, activităţi social-
culturale, culte, muncă şi protecţie socială, protecţie copii, tineret şi sport. 
 2.Comisia pentru activităţi economico-financiare, agricultură, protecţia mediului şi 
turism. 
 5.Proiect de hotărâre înregistrat cu nr. 19.113 privind aprobarea amplasării masei 
lemnoase pentru anul 2025 și a cotei de 20% constituită din fondul forestier proprietate 
publică al UAT Comuna Marginea. 
 Inițiator:Gavriluță Hînțar -viceprimarul comunei. 
 Aviz comisie: Comisia pentru activităţi economico-financiare, agricultură, protecţia 
mediului şi turism. 
 6.Proiect de hotărâre înregistrat cu nr. 19.017  din  18.12.2024 privind aprobarea 
înfiinţării “Registrului local al Spaţiilor verzi din comuna Marginea, judeţul Suceava”. 
 Inițiator: Gheorghe Lazar –primarul comunei. 
 Aviz comisie: Comisia pentru  amenajarea teritoriului şi urbanism, juridică şi de 
disciplină. 
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 7.Proiect de hotărâre înregistrat cu nr. 18.502 din 10.12.2024 privind aprobarea 
impozitelor și taxelor locale, precum și limitele amenzilor care se fac venit la bugetul 
local, care se indexează anual pe baza ratei inflaţiei, aplicabile în anul fiscal 2025.  
 Inițiator:Gheorghe Lazar -primarul comunei. 
 Aviz comisie: Comisia pentru activităţi economico-financiare, agricultură, protecţia 
mediului şi turism. 
 8.Proiect de hotărâre înregistrat cu nr. 14.459 din 28.10.2024 privind aprobarea 
modificării Organigramei şi a Statului de funcţii pentru personalul din cadrul aparatului 
de specialitate al primarului comunei Marginea, județul Suceava, ca urmare a 
reorganizării. 
 Inițiator: Gheorghe Lazar –primarul comunei. 
 Aviz comisie: Comisia pentru  amenajarea teritoriului şi urbanism, juridică şi de 
disciplină. 
 9.Proiect de hotărâre înregistrat cu nr.19.272 din 23.12.2024 privind aprobarea 
organizării rețelei școlare de învățământ preuniversitar de stat în UAT comuna 
Marginea, județul Suceava în anul școlar 2025-2026. 
 Inițiator:Gheorghe Lazar -primarul comunei. 
 Aviz comisie: Comisia pentru învăţământ, sănătate şi familie, activităţi social-
culturale, culte, muncă şi protecţie socială, protecţie copii, tineret şi sport. 
 10.Proiect de hotărâre înregistrat cu nr.19.077 din 18.12.2024 privind aprobarea 
decontării costurilor de transport pentru cadrele didactice navetiste din unităţile de 
învăţământ de pe raza UAT comuna Marginea, judeţul Suceava. 
 Inițiator:Gheorghe Lazar -primarul comunei. 
 Aviz comisie: Comisia pentru activităţi economico-financiare, agricultură, protecţia 
mediului şi turism. 
 11.Proiect de hotărâre înregistrat cu nr.19014 din 18.12.2024 privind atestarea 
apartenenței la domeniul public al UAT comuna Marginea, județul Suceava a unor 
suprafețe de teren.  
 Inițiator:Gheorghe Lazar -primarul comunei. 
 Aviz comisie: Comisia pentru  amenajarea teritoriului şi urbanism, juridică şi de 
disciplină. 
 12.Proiect de hotărâre înregistrat cu nr.19.236 din 23.12.2024 privind aprobarea dării 
în administrare, în regim silvic, a suprafeței de 809,80 ha fond forestier al Comunei 
Marginea către Direcția Silvică Suceava – Ocolul Silvic Marginea.  
 Inițiator:Gavriluță Hînțar -viceprimarul comunei. 
 Avize comisii: 1. Comisia pentru  amenajarea teritoriului şi urbanism, juridică şi de 
disciplină. 
 2.Comisia pentru activităţi economico-financiare, agricultură, protecţia mediului şi 
turism. 

13.Proiect de hotărâre înregistrat cu nr.19203 din 20.12.2024 privind aprobarea 
dezmembrării unei suprafeţe de teren aparţinând domeniului privat al UAT comuna 
Marginea, județul Suceava.  
 Inițiator: Gheorghe Lazar –primarul comunei. 
 Aviz comisie: Comisia pentru  amenajarea teritoriului şi urbanism, juridică şi de 
disciplină. 
 14.Proiect de hotărâre înregistrat cu nr. 19157 din 18.12.2024 privind atestarea 
apartenenței la domeniul privat al UAT comuna Marginea, județul Suceava a unor 
suprafeţe de teren.  
 Inițiator: Gheorghe Lazar –primarul comunei. 
 Aviz comisie: Comisia pentru  amenajarea teritoriului şi urbanism, juridică şi de 
disciplină. 
 15.Diverse. 
  Se supune la vot ordinea de zi. 
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 Voturi pentru=16 (Hînțar Gavriluță, Magopăț Corneliu, Derevlean Petrică-Ionel, 
Martinescu Mircea, Hanțari Gheorghiță, Nichitean Vasile-Dorel, Maftean Lenuța, Lazăr 
Dumitru-Nicolae, Sfîrnaciuc Constantin, Lungu Florin, Grigorean Liviu, Bodnarescu 
Paul, Derevlean Dorel, Morohai Ilie, Gheliuc Vasile, Hrițcan Iliana).Împotrivă=0; 
Abțineri=0.Ordine de zi aprobată. 
 Onciul Adrian-Valentin, secretar general al comunei, se adresează 
doamnelor/domnilor consilieri locali cu solicitarea ca aceștia să comunice dacă au 
sesizat existența vreunui potențial conflict de interese/incompatibilitate cu privire la 
proiectele de hotărâre înscrise pe ordinea de zi a ședinței ordinare din data de 30 
decembrie 2024?-Nu este cazul. 
 Punctul nr.1: Prezentarea spre aprobare a procesului-verbal încheiat în şedinţa 
ordinară din data de 19.11.2024. 
 Domnul consilier Nichitean Vasile-Dorel precizează că nu este necesară lecturarea 
acestuia, deoarece a fost comunicat. 
 Se supune la vot procesul-verbal. 
 Voturi pentru=16 (Hînțar Gavriluță, Magopăț Corneliu, Derevlean Petrică-Ionel, 
Martinescu Mircea, Hanțari Gheorghiță, Nichitean Vasile-Dorel, Maftean Lenuța, Lazăr 
Dumitru-Nicolae, Sfîrnaciuc Constantin, Lungu Florin, Grigorean Liviu, Bodnarescu 
Paul, Derevlean Dorel, Morohai Ilie, Gheliuc Vasile, Hrițcan Iliana).Împotrivă=0; 
Abțineri=0.Proces-verbal aprobat. 
 Punctul nr.2: Prezentarea spre aprobare a procesului-verbal încheiat în şedinţa 
extraordinară de îndată din data de 12.12.2024. 
 Domnul consilier Nichitean Vasile-Dorel precizează că nu este necesară lecturarea 
acestuia, deoarece a fost comunicat. 
 Se supune la vot procesul-verbal. 
 Voturi pentru=16 (Hînțar Gavriluță, Magopăț Corneliu, Derevlean Petrică-Ionel, 
Martinescu Mircea, Hanțari Gheorghiță, Nichitean Vasile-Dorel, Maftean Lenuța, Lazăr 
Dumitru-Nicolae, Sfîrnaciuc Constantin, Lungu Florin, Grigorean Liviu, Bodnarescu 
Paul, Derevlean Dorel, Morohai Ilie, Gheliuc Vasile, Hrițcan Iliana).Împotrivă=0; 
Abțineri=0.Proces-verbal aprobat. 
 Punctul nr.3: Proiect de hotărâre înregistrat cu nr.18.516 din 10.12.2024 privind 
aprobarea Programului anual de lucrări de întreținere și reparație a străzilor și 
drumurilor comunale din Comuna Marginea, județul Suceava, pentru anul 2025. 
 Avizul comisiei: consilier Magopăț Corneliu: Comisia pentru activităţi economico-
financiare, agricultură, protecţia mediului şi turism avizează favorabill proiectul. 
 DISCUȚII:  
 1.consilier Lungu Florin: observă că este alocată suma totală de 1.200.000 lei; sunt 
incluse marcajele la drumuri și alte reparații? 
 2.consilier Grigorean Liviu: cum a fost stabilită suma de 500.000 lei pentru reparații? 
 -primar Lazar Gheorghe: este posibil ca această sumă să nu fie suficientă, sau la fel 
de bine se poate cheltui doar o parte din aceasta; nu sunt încheiate contracte pentru 
programul pe anul 2025; se referă doar la drumurile betonate; vom fi nevoiți să aducem 
drumurile la starea inițială ca urmare a executării rețelei de gaz metan;  
 Se supune la vot proiectul. 
 Voturi pentru=16 (Hînțar Gavriluță, Magopăț Corneliu, Derevlean Petrică-Ionel, 
Martinescu Mircea, Hanțari Gheorghiță, Nichitean Vasile-Dorel, Maftean Lenuța, Lazăr 
Dumitru-Nicolae, Sfîrnaciuc Constantin, Lungu Florin, Grigorean Liviu, Bodnarescu 
Paul, Derevlean Dorel, Morohai Ilie, Gheliuc Vasile, Hrițcan Iliana).Împotrivă=0; 
Abțineri=0.Hotărârea nr.81. 
 Punctul nr.4: Proiect de hotărâre înregistrat cu nr.18.845 din 16.12.2024 privind 
aprobarea Regulamentului de premiere al elevilor și cadrelor didactice din unitățile de 
învățământ preuniversitar din comuna Marginea, care au obținut distincții la olimpiadele 
școlare naționale și internaționale, respectiv campionatele sportive școlare naționale și 
internaționale. 
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 Avize comisii: 
 1.consilier Hrițcan Iliana: Comisia pentru învăţământ, sănătate şi familie, activităţi 
social-culturale, culte, muncă şi protecţie socială, protecţie copii, tineret şi sport, acordă 
aviz favorabil proiectului. 
 2.consilier Magopăț Corneliu: Comisia pentru activităţi economico-financiare, 
agricultură, protecţia mediului şi turism avizează favorabill proiectul. 
 Se supune la vot proiectul. 
 Voturi pentru=16 (Hînțar Gavriluță, Magopăț Corneliu, Derevlean Petrică-Ionel, 
Martinescu Mircea, Hanțari Gheorghiță, Nichitean Vasile-Dorel, Maftean Lenuța, Lazăr 
Dumitru-Nicolae, Sfîrnaciuc Constantin, Lungu Florin, Grigorean Liviu, Bodnarescu 
Paul, Derevlean Dorel, Morohai Ilie, Gheliuc Vasile, Hrițcan Iliana).Împotrivă=0; 
Abțineri=0.Hotărârea nr.82. 
 Punctul nr.5: Proiect de hotărâre înregistrat cu nr.19.113 privind aprobarea 
amplasării masei lemnoase pentru anul 2025 și a cotei de 20% constituită din fondul 
forestier proprietate publică al UAT Comuna Marginea.  
  Avizul comisiei: consilier Magopăț Corneliu: Comisia pentru activităţi economico-
financiare, agricultură, protecţia mediului şi turism avizează favorabill proiectul. 
 DISCUȚII: 
 1.consilier Lungu Florin:solicită explicații din partea inițiatorului, în ce constă cota de 
20%? 
 -viceprimar Hînțar Gavriluță: reprezintă un procent care va avea prioritate la 
exploatare în cazul apariției unor partizi așa numite «accidentale» și care pot rezulta în 
urma unor furtuni puternice sau alunecări de teren; 
 Se supune la vot proiectul. 
 Voturi pentru=16 (Hînțar Gavriluță, Magopăț Corneliu, Derevlean Petrică-Ionel, 
Martinescu Mircea, Hanțari Gheorghiță, Nichitean Vasile-Dorel, Maftean Lenuța, Lazăr 
Dumitru-Nicolae, Sfîrnaciuc Constantin, Lungu Florin, Grigorean Liviu, Bodnarescu 
Paul, Derevlean Dorel, Morohai Ilie, Gheliuc Vasile, Hrițcan Iliana).Împotrivă=0; 
Abțineri=0.Hotărârea nr.83. 
 Punctul nr.6: Proiect de hotărâre înregistrat cu nr. 19.017  din  18.12.2024 privind 
aprobarea înfiinţării “Registrului local al Spaţiilor verzi din comuna Marginea, judeţul 
Suceava”. 
 Avizul comisiei: consilier Gheliuc Vasile: Comisia pentru  amenajarea teritoriului şi 
urbanism, juridică şi de disciplină avizează favorabil proiectul. 
 DISCUȚII: 
 1.consilier Lungu Florin: sunt foarte multe parcele; 
 -primar Lazar Gheorghe: este vorba despre peste 1000 de parcele; suntem obligați 
să asigurăm o suprafață de 26 mp spațiu verde pentru fiecare locuitor al comunei, iar la 
o populație de aprozimativ 11.000 de locuitori, suprafața minimă este în jur de 30 ha; 
 2.consilier Gheliuc Vasile: dacă va mai fi nevoie de amplasarea unui nou spațiu de 
joacă, se va putea utiliza o astfel de parcelă? 
 -primar Lazar Gheorghe: se va putea utiliza oricare din parcelele din registru; 
 3.consilier Grigorean Liviu: a observat că sunt suprafețe care sunt situate în fața 
proprietăților și o parte sunt îngrădite; 
 -primar Lazar Gheorghe: chiar dacă există astfel de situații, parcelele nu vor putea fi 
înstrăinate; 
 -inspector Mihalescu Gavril: spațiul verde poate fi și proprietatea privată a locuitorilor, 
nu numai a comunei; 
 Se supune la vot proiectul. 
 Voturi pentru=15 (Hînțar Gavriluță, Magopăț Corneliu, Derevlean Petrică-Ionel, 
Martinescu Mircea, Hanțari Gheorghiță, Nichitean Vasile-Dorel, Maftean Lenuța, Lazăr 
Dumitru-Nicolae, Sfîrnaciuc Constantin, Lungu Florin, Grigorean Liviu, Bodnarescu 
Paul, Morohai Ilie, Gheliuc Vasile, Hrițcan Iliana).Împotrivă=0; Abțineri=1(Derevlean 
Dorel).Hotărârea nr.84. 
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 Punctul nr.7: Proiect de hotărâre înregistrat cu nr.18.502 din 10.12.2024 privind 
aprobarea impozitelor și taxelor locale, precum și limitele amenzilor care se fac venit la 
bugetul local, care se indexează anual pe baza ratei inflaţiei, aplicabile în anul fiscal 
2025.  
 Avizul comisiei: consilier Magopăț Corneliu: Comisia pentru activităţi economico-
financiare, agricultură, protecţia mediului şi turism avizează favorabil proiectul. 
 DISCUȚII: 
 1.consilier Grigorean Liviu: Guvernul intenționează să înghețe creșterea pensiilor și a 
salariilor în anul 2025, iar noi venim cu propunerea de a crește taxele și impozitele 
locale? 
 -primar Lazar Gheorghe: înțelege că este un proiect delicat; este nevoit să respecte 
legislația în vigoare; pentru anul 2025, dacă nu vom indexa taxele și impozitele prin 
adoptarea unei hotărâri, plata acestora de către cetățeni va reprezenta maximul 
prevăzut de Codul fiscal; taxele și impozitele nu au fost indexate în ultimii trei ani; 
 2.consilier Lungu Florin: consideră că pensionarii cu vârsta de peste 65 de ani ar 
putea fi scutiți de plata taxelor și impozitelor; 
 -primar Lazar Gheorghe: nu vede nicio bază legală în susținerea unei astfel de 
inițiative; 
 3.consilier Gheliuc Vasile: nu este de acord cu proiectul, dar acesta trebuie totuși 
aprobat pentru ca locuitorii să nu plătească și mai mult, adică maximul prevăzut de 
Codul fiscal; 
 Se supune la vot proiectul. 
 Voturi pentru=11(Hînțar Gavriluță, Magopăț Corneliu, Derevlean Petrică-Ionel, 
Martinescu Mircea, Hanțari Gheorghiță, Nichitean Vasile-Dorel, Maftean Lenuța, Lazăr 
Dumitru-Nicolae, Sfîrnaciuc Constantin,  Gheliuc Vasile, Hrițcan Iliana ); 
Împotrivă=1(Lungu Florin); Abțineri=4 (Derevlean Dorel, Grigorean Liviu, Bodnarescu 
Paul, Morohai Ilie).Hotărârea nr.85. 
 Punctul nr.8: Proiect de hotărâre înregistrat cu nr. 14.459 din 28.10.2024 privind 
aprobarea modificării Organigramei şi a Statului de funcţii pentru personalul din cadrul 
aparatului de specialitate al primarului comunei Marginea, județul Suceava, ca urmare a 
reorganizării. 
 Avizul comisiei: consilier Gheliuc Vasile: Comisia pentru  amenajarea teritoriului şi 
urbanism, juridică şi de disciplină avizează favorabil proiectul. 
 Se supune la vot proiectul. 
 Voturi pentru=16 (Hînțar Gavriluță, Magopăț Corneliu, Derevlean Petrică-Ionel, 
Martinescu Mircea, Hanțari Gheorghiță, Nichitean Vasile-Dorel, Maftean Lenuța, Lazăr 
Dumitru-Nicolae, Sfîrnaciuc Constantin, Lungu Florin, Grigorean Liviu, Bodnarescu 
Paul, Derevlean Dorel, Morohai Ilie, Gheliuc Vasile, Hrițcan Iliana).Împotrivă=0; 
Abțineri=0.Hotărârea nr.86. 
 Punctul nr.9: Proiect de hotărâre înregistrat cu nr.19.272 din 23.12.2024 privind 
aprobarea organizării rețelei școlare de învățământ preuniversitar de stat în UAT 
comuna Marginea, județul Suceava în anul școlar 2025-2026. 
 Avizul comisiei: consilier Hrițcan Iliana: Comisia pentru învăţământ, sănătate şi 
familie, activităţi social-culturale, culte, muncă şi protecţie socială, protecţie copii, tineret 
şi sport, avizează favorabil. 
 Se supune la vot proiectul. 
 Voturi pentru=16 (Hînțar Gavriluță, Magopăț Corneliu, Derevlean Petrică-Ionel, 
Martinescu Mircea, Hanțari Gheorghiță, Nichitean Vasile-Dorel, Maftean Lenuța, Lazăr 
Dumitru-Nicolae, Sfîrnaciuc Constantin, Lungu Florin, Grigorean Liviu, Bodnarescu 
Paul, Derevlean Dorel, Morohai Ilie, Gheliuc Vasile, Hrițcan Iliana).Împotrivă=0; 
Abțineri=0.Hotărârea nr.87. 
 Punctul nr.10: Proiect de hotărâre înregistrat cu nr.19.077 din 18.12.2024 privind 
aprobarea decontării costurilor de transport pentru cadrele didactice navetiste din 
unităţile de învăţământ de pe raza UAT comuna Marginea, judeţul Suceava. 
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 Avizul comisiei: consilier Magopăț Corneliu: Comisia pentru activităţi economico-
financiare, agricultură, protecţia mediului şi turism avizează favorabil proiectul. 
 Se supune la vot proiectul. 
 Voturi pentru=16 (Hînțar Gavriluță, Magopăț Corneliu, Derevlean Petrică-Ionel, 
Martinescu Mircea, Hanțari Gheorghiță, Nichitean Vasile-Dorel, Maftean Lenuța, Lazăr 
Dumitru-Nicolae, Sfîrnaciuc Constantin, Lungu Florin, Grigorean Liviu, Bodnarescu 
Paul, Derevlean Dorel, Morohai Ilie, Gheliuc Vasile, Hrițcan Iliana).Împotrivă=0; 
Abțineri=0.Hotărârea nr.88. 
 Punctul nr.11: Proiect de hotărâre înregistrat cu nr.19014 din 18.12.2024 privind 
atestarea apartenenței la domeniul public al UAT comuna Marginea, județul Suceava a 
unor suprafețe de teren.  
 Avizul comisiei: consilier Gheliuc Vasile: Comisia pentru  amenajarea teritoriului şi 
urbanism, juridică şi de disciplină avizează favorabil proiectul. 
 DISCUȚII: 
 1.consilier Lungu Florin: observă că este vorba despre întabularea unor drumuri 
comunale; 
 -primar Lazar Gheorghe: nu toate drumurile comunale trebuie să fie întabulate; este 
o condiție obligatorie numai pentru accesarea fondurilor europene; 
 Se supune la vot proiectul. 
 Voturi pentru=16 (Hînțar Gavriluță, Magopăț Corneliu, Derevlean Petrică-Ionel, 
Martinescu Mircea, Hanțari Gheorghiță, Nichitean Vasile-Dorel, Maftean Lenuța, Lazăr 
Dumitru-Nicolae, Sfîrnaciuc Constantin, Lungu Florin, Grigorean Liviu, Bodnarescu 
Paul, Derevlean Dorel, Morohai Ilie, Gheliuc Vasile, Hrițcan Iliana).Împotrivă=0; 
Abțineri=0.Hotărârea nr.89. 
 Punctul nr.12: Proiect de hotărâre înregistrat cu nr.19.236 din 23.12.2024 privind 
aprobarea dării în administrare, în regim silvic, a suprafeței de 809,80 ha fond forestier 
al Comunei Marginea către Direcția Silvică Suceava – Ocolul Silvic Marginea. 
 Avize comisii: 1. consilier Gheliuc Vasile: Comisia pentru  amenajarea teritoriului şi 
urbanism, juridică şi de disciplină avizează favorabil proiectul. 
 2.consilier Magopăț Corneliu:Comisia pentru activităţi economico-financiare, 
agricultură, protecţia mediului şi turism avizează favorabill proiectul. 
 DISCUȚII: 

1.consilier Gheliuc Vasile: această suprafață de pădure este fără zona Cot Volovăț? 
 -primar Lazar Gheorghe: este suprafața totală de 809 ha reconstituită comunei 
Marginea, fără cea pe care o revendicăm; 
 2.consilier Lungu Florin: au mai fost discuții și în anii trecuți cu privire la administrarea 
pădurii comunale de către un ocol silvic privat; consideră că este bine să încercăm și o 
astfel de administrare, deoarece avem localități în zonă în această situație; consideră 
oferta Ocolului silvic privat ca fiind nereală;  
 -consilier Gheliuc Vasile: a solicitat o astfel de ofertă în urmă cu peste 2 ani, dar 
atunci nu era o așa mare diferență; să nu uităm că trebuie să angajăm minim doi 
pădurari, plus o persoană care să încaseze contravaloarea masei lemnoase conform 
facturilor emise; 
 -primar Lazar Gheorghe: Ocolul silvic privat nu realizează decât paza fondului 
forestiar, iar Ocolul silvic de stat mai realizează și administrarea fondului forestier;  
 -viceprimar Hînțar Gavriluță: să nu uităm că anual, repartizăm din pădurea comunală 
la populație lemn contra cost și cu titlu gratuit instituțiilor publice; 
 3.consilier Grigorean Liviu: înțelege care sunt atribuțiile Ocolului silvic de stat cu 
privire la administrarea fondului forestier; dar pe acesta cine îl verifică?dacă sunt 
depistate în trafic transporturi ilegale cu lemn din pădurea comunală, care este 
procedura? 

  -primar Lazar Gheorghe: Garda forestieră este singura instituție cu atribuții de 
verificare; este foarte greu de dovedit că transporturile ilegale de lemn sunt din pădurea 
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comunală; în funcție de cantitatea descoperită, o parte din aceasta sau chiar toată 
poate fi confiscată; 

Se supune la vot proiectul. 
 Voturi pentru=11(Hînțar Gavriluță, Magopăț Corneliu, Derevlean Petrică-Ionel, 
Martinescu Mircea, Hanțari Gheorghiță, Nichitean Vasile-Dorel, Maftean Lenuța, Lazăr 
Dumitru-Nicolae,  Sfîrnaciuc Constantin, Gheliuc Vasile, Hrițcan Iliana);  
Împotrivă=4(Lungu Florin, Grigorean Liviu, Bodnarescu Paul, Morohai Ilie); Abțineri=1 
(Derevlean Dorel).Proiect respins. 

Punctul nr.13: Proiect de hotărâre înregistrat cu nr.19203 din 20.12.2024 privind 
aprobarea dezmembrării unei suprafeţe de teren aparţinând domeniului privat al UAT 
comuna Marginea, județul Suceava.  
 Avizul comisiei: consilier Gheliuc Vasile: Comisia pentru  amenajarea teritoriului şi 
urbanism, juridică şi de disciplină avizează favorabil proiectul. 
 DISCUȚII: 
 1.consilier Gheliuc Vasile: Comisia de urbanism s-a deplasat la fața locului și a 
constatat că o suprafață de 6000 mp este îngrădită de peste 15 ani; fiind vorba despre 
o suprafață mare, consideră că prin dezmembrarea acesteia în parcele aproximativ 
egale, vom rezolva mai multe doleanțe, cum ar fi: construirea unei case parohiale, a 
unei biserici baptiste reformate, a unui cămin pentru copii cu dizabilități, etc. 
 -primar Lazar Gheorghe: s-a încercat scoaterea la vânzare a întregii suprafețe de 
teren, dar proiectul a fost respins de consiliul local, deoarece s-a considerat că această 
parcelă este prea mare; 
 2.consilier Derevlean Dorel: dacă vom diviza parcela în loturi conform proiectului și 
mai târziu se va constata că mai sunt solicitări, vom putea reveni cu privire la suprafețe? 
să încercăm să divizăm în funcție de necesități; 
 -primar Lazar Gheorghe: nu vom putea reveni; ideea este să se obțină aprobarea 
consiliului local, deoarece o lucrare de dezmembrare presupune anumite costuri; 
 3.consilier Grigorean Liviu: să păstrăm parcela sau o parte din ea pentru construirea 
unei clinici medicale; 
 -primar Lazar Gheorghe: în situația în care se va hotărî scoaterea la vânzare prin 
licitație publică, nu vom putea condiționa ce anume se va putea construi;  

Se supune la vot proiectul. 
 Voturi pentru=11(Hînțar Gavriluță, Magopăț Corneliu, Derevlean Petrică-Ionel, 
Martinescu Mircea, Hanțari Gheorghiță, Nichitean Vasile-Dorel, Maftean Lenuța, Lazăr 
Dumitru- Nicolae, Sfîrnaciuc Constantin, Gheliuc Vasile, Hrițcan Iliana), Împotrivă=0; 
Abțineri=5 (Lungu Florin, Grigorean Liviu, Bodnarescu Paul, Morohai Ilie, Derevlean 
Dorel).Proiect respins. 
 Punctul nr.14: Proiect de hotărâre înregistrat cu nr.19157 din 18.12.2024 privind 
atestarea apartenenței la domeniul privat al UAT comuna Marginea, județul Suceava a 
unor suprafeţe de teren.  
 Avizul comisiei: consilier Gheliuc Vasile: Comisia pentru  amenajarea teritoriului şi 
urbanism, juridică şi de disciplină avizează favorabil proiectul. 
 DISCUȚII: 
 1.consilier Grigorean Liviu: sunt suprafețe situate în proximitatea locuințelor; a fost 
sunat de mai mulți cetățeni care s-au declarat nemulțumiți că anumiți consilieri nu vor 
vota proiectul; 
 -primar Lazar Gheorghe:  cetățenii au fost informați cu privire la numărul minim de 
voturi pentru adoptarea hotărârii; lasă la aprecierea consilierilor locali modul de  
exprimare a votului și dacă aceștia consideră proiectele inițiate ca fiind benefice sau nu 
pentru locuitorii comunei; 
 2.consilier Gheliuc Vasile: este pentru proiectul inițiat, fiind vorba despre suprafețe 
deținute de mai mulți ani; 
 Se supune la vot proiectul. 
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 Voturi pentru=15 (Hînțar Gavriluță, Magopăț Corneliu, Derevlean Petrică-Ionel, 
Martinescu Mircea, Hanțari Gheorghiță, Nichitean Vasile-Dorel, Maftean Lenuța, Lazăr 
Dumitru-Nicolae, Sfîrnaciuc Constantin, Derevlean Dorel, Grigorean Liviu, Bodnarescu 
Paul, Morohai Ilie, Gheliuc Vasile, Hrițcan Iliana).Împotrivă=0; Abțineri=1(Lungu 
Florin).Hotărârea nr.90. 
 Punctul nr.15: DIVERSE 
 1.Clubul Sportiv Municipal «Bucovina» Rădăuți, adresa nr.1252 din 25.11.2024: 
informare obținere rezultate deosebite de către sportivii secției de lupte din comuna 
Marginea; 
 2.Clubul Sportiv Municipal «Bucovina» Rădăuți, adresa nr.1258 din 29.11.2024: 
informare obținere medalia de aur la Campionatul Național de cros, Băile Felix, 26-
27.10.2024 de sportivul Cuciurean Ștefan –Marginea; 
 3.Liceul Tehnologic «Vasile Gherasim» Marginea, adresa nr.2305 din 29.11.2024: 
informare obținere rezultate sportive deosebite la nivel județean și național; 
 4.Asociația Club Sportiv «BACH UNG DAO» Marginea, adresa nr.17 din 29.11.2024: 
informare obținere rezultate remarcabile a sportivilor; 
 5.Club Sportiv Școlar Rădăuți, adresa nr.1041 din 29.11.2024: informare obținere 
rezultate sportive deosebite de sportiva Derevlean Valentina –Marginea; 
 R: se vor respecta prevederile hotărârii de aprobare a Regulamentului de premiere al 
elevilor și cadrelor didactice din unitățile de învățământ preuniversitar din comuna 
Marginea, care au obținut distincții la olimpiadele școlare naționale și internaționale, 
respectiv campionatele sportive școlare naționale și internaționale;  
 5.Nanu Lucian-Mihai, cererea nr.19328 din 24.12.2024: solicită închirierea spațiului 
situat la parterul Dispensarului medical și a două locuri de parcare pentru 
implementarea unor proiecte cu fonduri externe; 
 -consilier Lungu Florin: este de acord; consideră că se impune de urgență refacerea 
fațadei și a acoperișului, deoarece clădirea este în centru și nu arată foarte bine; 
 -consilier Gheliuc Vasile: comisia de specialitate se va deplasa în teren; holurile arată 
groaznic; nu s-a investit nimic în ultimii ani; 
 R: Comisia de urbanism și inspectorul cu urbanismul din cadrul primăriei se vor 
deplasa la sediul dispensarului; 
 -primar Lazar Gheorghe: să găsim o soluție și să cumpărăm sediul Poștei Marginea, 
să îl renovăm și apoi să îl închiriem, deoarece și acesta arată foarte rău; 
 Domnul primar Lazar Gheorghe le urează consilierilor prezenți, salariaților și tuturor 
locuitorilor din comună un «La mulți ani!» și un An Nou 2025 plin de realizări. 
 Domnul consilier Magopăț Corneliu, președintele de ședință, arată că toate punctele 
de pe ordinea de zi au fost epuizate și declară închisă ședința ordinară. 

  Drept pentru care am încheiat prezentul-proces verbal. 
  
 
 

Secretar general comună, 
Adrian-Valentin ONCIUL 

 
 
 


